
Referat af bestyrelsesmøde HG-fodbold den 12.01.2022 

Deltagere: Bestyrelsesmedlemmer i HG fodbold 
Tid:   d. 12.01.2022 kl. 19.00 - 21.30 
Sted: Klublokalet 
  

Mødeleder: Peter Ditlevsen 
Referent:  Jens-Erik Petersen 
Fraværende med afbud:  Michael Helsinghoff 

  

 
Emne Hvad skal vi udrette? 

Formål 
Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?   

1. Dagsorden  
  
  

Godkendelse af den 
udsendte dagsorden. 
Punkter kan påsættes 
mødet inden start  

 Mødestart efter godkendelse 5  Dagsordenen blev godkendt uden 
bemærkninger   

2. Økonomi 
a Status 
b Nye aftaler med 
trænere og andre 
c Gavekort 
Årgangansvarlige 
d Vaskeriaftale 
 
e Sponsorsøgning 

Tommy Lauth 
orienterer 

Tiltag som bestyrelsen skal tage 
 
 
b Trænerkontrakter. Alt på plads? 
 
 
c Svar til spørgere vedr. Honorering af  
Årgangsansvarlige 
 
 
 
 
d Ny vaskeriaftale indgået. Peter og Jens-Erik 
 
e Steen Saltoft vil gerne søge fonde om penge 

15 Grundet stigende medlemstal p.t 933 og 
kontingentforhøjelse ser økonomien ganske 
god ud. Tommy Lauth knyttede nogle  
få bemærkninger til halvårsregnskabet. 
b Trænerkontrakter for U 16 drenge på plads i 
lighed med alle andre. Glenn Pedersen er 
ansat som sportschef for piger fra  
U 14 til 1. division for hele 2022. 
c Enkelte Årgangsansvarlige var ikke tilfreds 
med beslutningen om at droppe honorering 
for deres arbejde, og havde gjort indsigelse. 
Jacob Normann og Jens-Erik laver et oplæg til 
arbejdsopgaver for Årgangsansvarlige til næste 
bestyrelsesmøde. Desuden skriver Jens-Erik til 
klagerne og fortæller om arbejdet samt, at de 
vil blive indbudt til et møde. 
d Aftale for 2022 indgået med personalet i 
vaskeriet med små justeringer i kontrakten. 
e Steen Saltofte har lavet ansøgning til 
Næstved kommune om tilskud til ansættelse 
af træner, der kan hjælpe helt nye børne- og 
ungdomsmedlemmer i gang i HG Fodbold 

  



I samarbejde med HIC/Philip vil vi begynde at 
undersøge mulighederne for en kunstbane 2 
og søge midler hertil  

3. Træningsplan fra uge 1 
 til 7 og fra uge 8 til og 
med uge 13 

Jens- Erik orienterer 
om den gældende 
plan samt ønsker om 
ændringer  

Hvem gør hvad, hvis der skal ændres noget? 
  

 5 Der er idel tilfredshed med træningsplanen, 
som er lagt af andre og meget svær at ændre 
på nuværende tidspunkt. Jens-Erik 
orienterede. Medio februar udsendes ønsker 
til træningsplan fra uge 14. Oplæg udsendes til 
høring. 

  

4. Post- og 
mailmodtager i 
HG Fodbold 

Hvem er modtager?  
Hvem svarer eller 
sender videre? 

Konkrete tiltag? 
Beslutning om, hvad vi skal gøre her og nu 

 10 Tommy Lauth er postmodtager og svarer eller 
videresender mails senest dagen efter, der er 
modtaget. Umiddelbart burde der ikke være 
nogen problemer. 

  

5. Sportsligt udvalg 
a Børn og unge (Søs) 
b Herresenior (MH) 
c Piger og damer ( KJ 
og HH) 

Orientering fra de 
respektive udvalg.  
Beslutning hvis 
nødvendigt 

a Søs Abel inviteres og orienterer. Opsigelse fra 
Mik Harpsøe U9 - 10 piger 

15 Søs kunne desværre ikke komme, men 
inviteres til næste møde. Søs har sendt en mail 
og orienteret om, at alt er plads og i orden i 
børneafdelingen. Mik Harpsøe sagt op som 
træner for U9-10 piger. Dennis Nielsen ansat i 
stedet. 
b Mail fra Helsinghoff om fred og ro i 
herreafdelingen. Nye medlemmer på vej og et 
muligt U19 hold efter sommerferien 
c Oplæg til rammer og arbejdsopgaver 
for Sportsligt udvalg udarbejdet af Kim og 
Henrik blev omdelt. Der arbejdes videre med 
oplægget. 

  

6.  Nyt fra Initiativudvalg Opfølgning og 
beslutning på deres 
spørgsmål 

Gør vi noget og hvem gør hvad? Jacob Normann  10 Intet møde siden sidst. Lidt svært at få styr på 
arbejdsopgaverne. Vi afventer   

7. 
 

Plan for snerydning af 
Seiffert Arena 

Oplæg til aftale udarbejdes af HIC/Philip og 
sendes ud, når den er modtaget 

5 Plan for snerydning af Seiffert Arena modtaget 
fra HIC/Philip. Den opfylder vores ønsker. Jens-
Erik svarer Philip 

 

8. Arbejds- og 
ansvarsfordelingsplan 

Er alt fordelt og på 
plads? 

Hvordan får vi det kommunikeret ud? 
Møde med trænere, Årgangsansvarlige og 
øvrige ledere?                      

10 Vi ønsker et møde med trænere og ledere. 
Gerne i februar.   



Peter laver dagsorden og inviterer. Muligt 
møde med Årgangsansvarlige på et senere 
tidspunkt. 

9. Kommunikation til 
med- 
lemmer og trænere 

 
Skrivelse til trænere, Årgangsansvarlige og 
medlemmer. Hvordan er det blevet modtaget? 
Peter/Jens-Erik 

5 Skrivelserne er godt modtaget og har givet god 
feedback som bestyrelsen arbejder videre 
med. 

  

10. Orienteringspunkt Orientering fra diverse 
møder 

a Møde i HIC/Peter Ditlevsen 5 Der skal afholdes møde med Philip og 
Sportsligt udvalg om kunstbane 2 
Møde med DBU den 12. marts angående 
licensansøgning. 
Søren Polster er blevet kontaktperson for det 
sociale samarbejde for drenge mellem NIF og 
HG. 
Peter skal til møde med Lars Hoppe Søe 
angående Sportscollege. 
Webshoppen hos Seiffert Sport er ved at være 
"køreklar" Adressen er 
teamsport.intersport.dk 
Klubbens officielle udebanetøj vil frem over 
være blåt efterhånden som det nuværende 
udskiftes. 

  

11. Evt. hvor intet kan 
vedtages men alt 
drøftes 

   I.a.b. 5 
  

 
 

https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fteamsport.intersport.dk%2F&data=04%7C01%7C%7C800fde4ef68a4f1f1c5508d9d8f53173%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637779369871714147%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=ACoJ8NuihtTICCtg76nzrK2Od3bx30Y5TkRGDRxo3jY%3D&reserved=0

